


Byggherre Felles			
H Operasjon møte 2 - NSA			
Dato/tid: 27 sep 2023 12:30	Lokasjon: Forskningsparken		
Ansvarlig Ralf Kristensen		Klassifiseringskode	
Beskrivelse Møte 2, pulje 1 medvirkning funksjonsprosjektet		Neste møte i serien	
Agenda			
001 <input type="checkbox"/>	Agenda - Velkommen – presentasjon av deltakere i møtet v/fagkoordinator - Flyt - Eventuelt agenda medvirkningsmøte 2 pulje 1.pptx WFL-41363: Møte 02 pulje 1 - H Operasjon - NSA		
002 <input type="checkbox"/>	Deltagere Se vedlagt fil for deltagere i møtet. Gruppe H - Operasjon NSA.xlsx		

003



Hendt siden sist

Tilbakemeldinger fra forrige runde;

Gruppen påpeker at det fortsatt er uoverensstemmelse med ønsket plassering av møblering i rom og dører inn til operasjonsstuene. Ønsket flyt inn til operasjonsstuene ble beskrevet i møte 1. Arkitekt påpeker at noen dører ikke er mulig å flytte til ønsket plassering, på grunn av større sjakter som er låst i bygget. Det avtales særmøte for detaljert gjennomgang av hver enkelt stue.

Overordnet prinsipp fra OUS er plassering av desinfeksjonsrom ved rent lager med gjennomgående dekontaminator. Det er tidligere i medvirkningsprosessen ønsket å opprettholde to mindre desinfeksjonsrom på ulike plasseringer i enheten på bekostning av gjennomgående maskin til rentlager. Gruppen etterlyser skriv fra Nye OUS med oppsummering for at desinfeksjonsrom i operasjon kan ligge "alene". Det blir foreslått å omdisponere tilstøtende kontor for desinfeksjonsrom sør til lager rent. Det er enighet i gruppen om at desinfeksjonsrommene og kontor opprettholdes slik det er tegnet. Nye OUS gir tilbakemelding til HSØ PO om dette skal endres.

Plassering av rørpost i forbindelse med preparatrom på tre ulike steder i operasjon anses som ok av gruppen.

29 sep 2023 **Kent Roger Bjørklund, due date: 13 okt 2023**

Desinfeksjonsrom operasjon

Fagkoordinator informerer gruppen om avklaring rundt avvik fra plassering av lager rent ved siden av desinfeksjonsrom.

28 sep 2023 **Kent Roger Bjørklund, due date: 13 okt 2023**

Gjennomgang av operasjonsrom

Det arrangeres særmøte for gjennomgang av alle operasjonsstuer med tanke på plassering av utstyr i rom. Fagkoordinator kaller inn aktuelle deltakere fra medvirkningsgruppen til særmøte.

02 okt 2023

Kalt inn til møte 18.10.23 (Kent Roger Bjørklund)

Tilbakemeldinger til flyt som utsendt

Flyt utstyr og varer;

- Man må i dag passere tre dører for å komme inn til miljøstasjonen via utpakkingsrom, dette anses som en uheldig flyt hvor rent og skittent krysses. Det er ønskelig at det tilrettelegges med dør direkte fra korridor inn til miljøstasjon.
- Gruppen anser at det ikke er nødvendig med forrom til utpakkingsområdet. Det er ønskelig at forrom blir en del av utpakkingsrommet. Se tegning 1.

Flyt prosedyrevogner;

- Gruppen ønsker gjennomgang av flyt fra sterilsentralen.
- Det er ikke planlagt egen retursløyfe for artikler i prosedyrevogner som ikke benyttes under operasjonen. Medvirkningsgruppen for sterilsentralen i samarbeid med avdeling for smittevern vil se på hvordan man håndterer retur.
- Gruppen diskuterte bruk av gjennomstikkskap, det framkom i møte 1 ønske om deling av gjennomstikkskap i to deler, en for prosedyrevogner og en for faste forbruksvarer. En mulig løsning for enkelte stuer ved Nye Aker kan være gjennomstikkskap mellom oppdekkingsrom og operasjonsstuen. Gruppen må gi tilbakemelding om og for hvilke operasjonsstuer dette vil være aktuelt for.

Flyt medisin:

- Gruppen anser flyten som god.
- Det er ønskelig at det plasseres 3 PNA nisjer i nord tilknyttet hver korridor, PNA nisjene bør plasseres i kombinasjon med legemiddelnisje og rørpost.

Flyt senger:

- Nye Aker planlegges med sengeautomat hvor man ved hjelp av servicemedarbeider fortløpende kan bestille opp rene senger og avlevere brukte senger. Det vil være aktuelt for operasjon og benytte seg av sengeautomaten slik at det ikke blir stående brukte senger utenfor hver enkelt stue. Sengeautomater tar ikke spesialsenger. Flyt av disse ses nærmere på i senere fase.
- Det vil bli avholdt særmøte for operasjon og post-operativ med tema samedagsmottak.

Flyt personal:

- Det er tilrettelagt for en større grønn garderobe i U2 med direkte adkomst via heis eller trapp opp til operasjon (grønn sone). Garderoben vil bli delt med personal fra sterilsentralen og PCI, pacemaker. Gruppen gir tilbakemelding på utforming og flyt i grønn garderobe.
- Gruppen etterspør rutine for omklledning for far ved sectio. For Nye Aker må OUS jobbe med hvordan denne rutinen skal løses fram mot idriftsettelse.

Korridorbredde:

- Gruppen hadde ingen kommentarer til korridorbredder

Flyt pasient:

- Gruppen påpeker viktighet med toalett for pasienter. Det er plassert en toalettkerne for pasienter i forbindelse med samedagsmottaket.
- Gruppen er bekymret for avstand fra operasjon til PO.

Flyt prøver:

- Det må koordineres med gruppen for laborietmedisin for flyt av prøver fra operasjon.

[tegning1.png](#)

06 okt 2023 **Kent Roger Bjørklund, due date: 20 okt 2023**

Avklaring retur av ubrukte varer fra prosedyrevogner

Nye OUS avklarer i samarbeid med medvirkningsgruppen for sterilsentralen i samarbeid med avdeling for smittevern håndtering av returvarer.

11 okt 2023

Forholdet er meldt videre til medvirkningsgruppen for sterilsentral. Hvordan dette evt. skal håndteres vil være en del av den videre utviklingen av sterilsentralen. (Kent Roger Bjørklund)

29 sep 2023 **Sigrd Rossebø Hansen, due date: 13 okt 2023**

Akutt pasient fra sengepost til operasjon

Det er ønskelig med en beskrivelse av sløyfen akutt pasient fra sengepost til operasjon.

29 sep 2023 **Morten Tønnessen, due date: 13 okt 2023**

Utstysliste renholdsrom

Det er ønskelig at utstyslisten for renholdsrom legges ved referatet.

12 okt 2023

Liste for begge rom følge referatet. (Morten Tønnessen)

29 sep 2023 **Sigrd Rossebø Hansen, due date: 27 okt 2023**

Tid fra operasjon til postoperativ

Gruppen ønsker en beskrivelse av tid fra operasjon til postoperativ, dag- og døgn. ARK informerer om estimert tid.

29 sep 2023 **Kent Roger Bjørklund, due date: 13 okt 2023**

Grønn garderobe

Hvordan ivaretar man på en mest hensiktsmessig måte oppbevaring av sko i grønn garderobe?

11 okt 2023

For grønn garderobe i plan 2 er det nødvendig å se på en løsning for vask av sko innenfor planet. Renholdsgruppen vil bli kontaktet, hvor formålet er å se på hvorvidt det kan tilrettelegges for vask av operasjonssko innenfor deres areal. Dette vil også kunne håndtere smittesko også.

Nye OUS vil se på en felles flyt for slikt både for NRH og NSA. (Kent Roger Bjørklund)

29 sep 2023 **Sigrd Rossebø Hansen, due date: 25 okt 2023**

PNA-nisjer operasjon

Gruppen ønsker at det plasseres inn tre PNA-nisje i nord, en per korridor. Arkitekt ser på mulig plassering.

29 sep 2023 **Kent Roger Bjørklund, due date: 13 okt 2023**

Gjennomstikkskap fra oppdekkingsrom til operasjon

Gruppen avklarer om dette er ønskelig med gjennomstikkskap fra oppdekkingsrom til operasjon i tillegg til gjennomstikkskap for prosedyrevogn?

12 okt 2023

Det er ønskelig med ett gjennomstikkskap inn til hver stue fra oppdekkingsrommene. Det er ønskelig at dette skapet tilsvarer et ordinært "kassebakkeskap" i full høyde. Selve utformingen er det ønskelig at man ser på i møte (1810.23) hvor man ser på stueene mtp. utstysplassering. (Kent Roger Bjørklund)

29 sep 2023 **Kent Roger Bjørklund, due date: 26 okt 2023**

Flyt av prosedyrevogner

Gruppen ønsker gjennomgang av hele flytene for prosedyrevogner. Nye OUS kaller inn til særmøte.

03 okt 2023

Nye OUS vil kalle inn til en slik gjennomgang felles for NRH og NSA, når flere forhold er avklart i sterilsentralen. (Kent Roger Bjørklund)

29 sep 2023 **Sigrid Rossebø Hansen, due date: 13 okt 2023**
Ventilasjonsprinsipp 08.01.146 Utpakking
Rådgiver VVS beskriver prinsipp for ventilasjon i 08.01.146 Utpakking

29 sep 2023 **Kent Roger Bjørklund, due date: 13 okt 2023**

Flyt av lab prøver operasjon

Fagkoordinator koordinerer med gruppen for laboratorietmedisin angående flyt av prøver fra operasjon.

11 okt 2023

Dette meldes videre, sammen med forhold knyttet til prøveflyt fra andre medvirkningsgrupper. Det kan for flere av flytene også være nødvendig å involvere OSS også. (Kent Roger Bjørklund)

29 sep 2023 **Sigrid Rossebø Hansen, due date: 25 okt 2023**

Forrom, utpakking, rom utgår

Gruppen mener det er unødvendig med forrom (08.01.150) til utpakkingsrommet (08.01.146). Vegg mellom rom fjernes.

28 sep 2023 **Sigrid Rossebø Hansen, due date: 25 okt 2023**

Inngang miljøstasjon (13.10.006)

Endre plassering av dør til miljøstasjon (13.10.006) fra utpakkingsrom til nord mot korridor. Dette begrunnes av gruppen med smittehensyn, ikke blande rent og urent.

006

08.01.021 Operasjon



Følgende punkter ble belyst i møtet:

- Krav til temperatur: krav til spesiell romtemperatur må samkjøres med NRH
- Oppdekking, sterilt: ønsker datapunkter
- Ønsker å dele gjennomstikkskap til to: et fast til varer og et til prosedyrevogn. Utforming av gjennomstikkskap må ses på i sammenheng med steriltflyt av prosedyrevogner
- Søyle i fotenden må ha stor radius så den kan vris helt vekk
- Behov for høytalervarsling /alarm
- Ønsker mer lagringsplass på stuene
- Behov for varmeskap dedikert til anestesi
- Skjermer i felt må ikke være for store da dette kan hindre innsyn i felt for anestesi eller annet personell på stuen
- Hybrid, uro: behov for tre skjermer, inkludert 1 spl-skjerm
- Anestesi har behov for to skjermer i alle stuer
- Behov for cellsaver på fire stuer
- Skap til forbruksvarer bør være mobile for å kunne fylles på utenfor stuen.

08.01.021 Operasjon.PNG

06 okt 2023 **Kent Roger Bjørklund, due date: 20 okt 2023**

Bestykning operasjonsstuer

Nye OUS gir omforent tilbakemelding om det er utstyrsbehov utover innmeldt behov i møte 1 som bør ivaretas.

<p>008</p> <p><input type="checkbox"/></p>	<p>Eventuelt</p> <p>Desinfeksjonsrom sør er plassert ved et kontor som kan omgjøres til lager rent - blir liggende de er plasser ref møtet 270923.</p> <p><u>29 sep 2023</u> Charanjit Singh Jhutti, due date: 13 okt 2023 Tilkobling CTG sectio stue Det er ønske om tilkobling til CTG på operasjonsstuen dedikert for sectio.</p> <p><u>29 sep 2023</u> Kent Roger Bjørklund, due date: 13 okt 2023 Særmøter -diverse. Det er behov for en gjennomgang av flere forhold i operasjon. Gruppen tok opp følgende; -Lager implantater. -Hvor skal prosedyrevognene akutt stå oppstilt? -Væskelager; har ikke eget væskelager. Behov? -Diverse lager - behov for særmøte om lager? -Lager anestesi. 03 okt 2023 <i>Endelig lagerfordeling vil inngå i en større bearbeiding av vareflyt. En del kategorier vet vi skal inn på lager, men på andre områder er det behov for et betydelig arbeid knyttet til standardisering. Dette sistnevnte henger blant annet sammen med innføringen av regional ERP. Videre gjøres det et betydelig arbeid med utviklingen av sterilsentralen, som medfører at noe av lagerbehov er uavklart. Det anses derfor som lite hensiktsmessig å se på enkelte lagerflyter nå. Dette vil kreve en omfattende gjennomgang når flere av områdene som berører temaet er avklart. (Kent Roger Bjørklund)</i></p>
<p>009</p> <p><input type="checkbox"/></p>	<p>Status og veien videre</p> <p>Det ble avklart i medvirkningsgruppen at det ikke skulle avholdes flere medvirkningsmøter, men at det skulle avholdes flere særmøter i løpet av høsten.</p> <p>Status og veien videre i prosjektet for pulje 1.pdf</p>
<p>010</p> <p><input type="checkbox"/></p>	<p>Annet</p> <p>Det er et uttrykt ønske fra OUS, for både NRH og NSA, at man får mulighet til å se på en mal for laparoskopistue. Dette er en utstyrstung operasjonsstue, som har særskilte behov som ikke medvirkningsgruppen har fått tilgang til å se på tidligere.</p> <p><u>11 okt 2023</u> Ingeborg Sand SRMAL Laparoskopistue Av flyt og utstyrmessige hensyn anses det som hensiktsmessig med en gjennomgang av en laparoskopistue.</p>
<p>Deltagere (avhuket = tilstede)</p> <p><input checked="" type="checkbox"/> Morten Tønnessen, SYKEHUSBYGG HF</p> <hr/> <p><input type="checkbox"/> Anita Sofie Fenne,</p> <hr/> <p><input type="checkbox"/> Charanjit Singh Jhutti,</p> <hr/> <p><input type="checkbox"/> Elisabeth Sogstad Grannes, HELSE SØR-ØST RHF</p> <hr/> <p><input type="checkbox"/> Ingeborg Sand, HELSE SØR-ØST RHF</p> <hr/> <p><input type="checkbox"/> Kent Roger Bjørklund,</p> <hr/>	

Ralf Kristensen, HELSE SØR-ØST RHF

Sigrd Rossebø Hansen,

ARH/0000 - Byggherre Felles

Møte 02 pulje 1 - H Operasjon - NSA

Møte 02 pulje 1 - H Operasjon - NSA

Sak ID:

41363

Alvorlighetsgrad

4 - Medium

Opprettet/rapportert av:

Ralf Kristensen

Opprettet

29.08.2023 15:05:14

Steg 1 - Underlag og godkjenning

Completed by Ingeborg Sand, 2023-09-13 11:54

Underlag til distribusjon

Ralf Kristensen 2023-08-29 13:05

PG laster opp underlag til medvirkningsmøte 2.

Completed By: Kristina Rogers 2023-09-13 08:05

Completed Comment: PG laster opp underlag til medvirkningsmøte 2.

Ingeborg Sand - 2023-09-13 11:53

Kristina Rogers - 2023-09-13 08:04

Elisabeth Sogstad Grannes - 2023-09-05 09:32

Ralf Kristensen - 2023-08-29 13:05

PG laster opp underlag til medvirkningsmøte 2.

NSA - M2 - GRUPPE H - OPERASJON.pdf

agenda medvirkningsmøte 2 pulje 1.pdf

Steg 2 - Nye OUS kvitterer mottak

Completed by Elise Emilsen Bakke, 2023-09-13 13:09

Mottatt og distribuert til deltakere fra OUS.

Steg 3 - Arbeidslogg

Delt med

9001 - Rådgiver utstyr
8201 - Prosjektering NSA
8202 - Prosjektering NRH
0201 - Oslo universitetssykehus HF
0000 - Byggherre Felles

Abonnenter:

Charanjit Singh Jhutti
Ole Eskil Simonsen
Marie Krafft Bruland
Morten Tønnessen
Anita Sofie Fenne
Elise Emilsen Bakke
Kent Roger Bjørklund
Sigrid Rossebø Hansen
Ingeborg Sand